



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Date: 25 August 2022

التاريخ: 25 أغسطس 2022م

Link to video recording of Interactive Session - H1 2022

رابط تسجيل الفيديو الخاص بالجلسة النقاشية التفاعلية - للنصف الأول من العام 2022

Dhofar Generating Company SAOG (the Company) would like to inform the investors and analysts that the Discussion Session in coordination with MSX has been conducted on Tuesday, 23rd August 2022 presenting the unaudited financial results for the period ended 30 June 2022 and answering the questions of the attendees.

تود شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش م ع ع (الشركة) إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين بأنه تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط يوم الثلاثاء الموافق 23 أغسطس 2022م ، وذلك لعرض النتائج المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022 والإجابة على الأسئلة التي طرحت من الحضور لهذه الجلسة.

The link to video recording of the session was uploaded on the company's website at the below link:

تم تحميل رابط تسجيل الفيديو الخاص بالجلسة على موقع الشركة على الرابط أدناه:

<https://www.dgcoman.com/investor.php>

<https://www.dgcoman.com/investor.php>

Salim Al Amri
Investor Relations Officer

سالم العمري
مسؤول علاقات المستثمرين

